
zatraLio ie od tajnice Skole, gospode Prugovedki, da istraZi kako je s pravne strane regulrrano dono5enje
izmjena iclopune Pravilnika o radu UV i RV. Na to se nadovezalaravnateljica Skole koja je isto tako
nadodala kako.ie nuZno da znamo Sto trebamo ili Sto moramo, Sto smo obvezni napraviti po zakonu, jer
moramo po5tivati pravila i procedure. Moramo se pozvati na neki dlanak zal<ona i slidno jer nas deka
donoSenje joS pravilnika vezanih za naS rad.
.Iosipa Mesi6 Pravilnici idu preko pravne sluZbe, ovdje je rr.1ed o poslovniku i tide se svih dlanova, moZda
se nrje trebalo staviti na uditeljsko vijede ali je korektno da se stavi. Zrinka Pmgovedki je nadodala da su
Pravilnict uokvireni, zadani, a poslovnik je na5a stvar gdje si moZemo dati malo vi5e prostora, te je rekla
da (e za sljedeii put provjeriti upute za dono5enje.

KreSimir Erdelja je nastavio s pregledom predloZenih izmjena te je istaknuo kako u Statut OS Rudes stoli
da se sjednice UV odrL.avaju u skladu s planom i potrebom tako da misli da prr,u izmjenu koia se odnosi
na dlanak 6 ne bi trebalo prihvatiti. U njoj se predlaZe se da se sjednice UV obavezno odrZavaju na
podetku Skolske godine i na kraju svakog tromjesedja.
Nadalje se traZi da se doda da ravnatelj lrazrednlk mora u roku od 15 dana odgovoriti na primitak
matenlala u dlanku osam. U dogovoru s ravnateljicom prihvatio bi se ovaj prijedlog.
Za (lanak 17 predlaLe se da svaki dlan UV/RV moZe predloZiti todku dnevnog reda. U dlanku 57 Statuta
sto.ji i da ravnatelj planira rad, saziva i vodi sjednice te da bi s ovime krSili ovu odledbu. Na to je Josipa
Mesic dodala kako ravnatelj LrvaZava mi5ljenje dlanova i moZda dlanovi Zele neSto Sto je iskrsnulo i Zele
da se ubaci kao todka dnevnog reda. Na to su KreSimir Erdelja i ravnateljica dodali d.a zato postoji todka
razno. Ravnateljica je dodala i da bi bilo u redu i dasezatodku razno ravnateljicu unaprrjed obavrlesti o
demu 6e se raspravljati. Andro Krpan se nadovez ao i izjavio kako pod todnom razno se ne donose nikakve
odluke. Ojdana Rajii Azinovi6 je dodala kako bi usvajanjem ove izmjene omogudili da se ad hoc donesu
nenaiavljene todke dnevnog reda u sklopu kojeg bi se moglo glasovati ili odludivatt, abez ranrje
pripreme.
I posljednji prijedlog je da se dopuni d1.43 da se prijedlog zapisnika daje u roku od 7 danapnje sljede6e
sjednice. U kratkoj raspravi dlanovi su mi5ljenja da je tri dana u redu i da je u redu da se Salje mailom.

Josipa Mesii je od ravnateljice pojaSnjenje moZe li dlan UV unaprijed ravnatelja zamoliti da se stavi neka
tema kao todka dnevnog reda. Ravnateljica je izjavlla kako je ravnatelj taj koji utvrduje dnevni recl,
postoje situacr.le o kojima se raspravlja na UV i postoje situacrje o kojima se treba raspravljati na nekim
dmgim tijelima.

Zakljuiak:
Unatod provedenoj raspravi oko pojedinih zahtjeva za izmjenama Poslovnika zakljudeno je da se treba
ispitati koja je pravna osnova i procedura za provedbu ovih izmjena. Nitko nije nadelno protiv izmjena ali
je vaLno da se sve odradi sukladno procedurama.

Ad 3) Usvajanje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanja
povjerljive osobe i njezina zamjenika

Kre5imir Erdelja se osvrnuo na komentar Josipe Mesi6 kako je dokument mogao biti poslan ranrje. Josipa
Mesi6 izjavllaje kako nije bilo nikakve zle namjere. Kre5imir Erdelja je rekao kako je rijed o dokumentu
od osam stranica koji se moi.e proditati za desetak minuta i poslan je tri dana ranije u skladu sa statutom i
poslovnikom. Podsjetio je kako se tek u ovom sastavu SO podelo pridriavatiposiovnika i statuta po
pitanju ranijeg slanja dokumentacije jer u pro5lim sazivima dlanovi uop6e nisu uop6e dobivali
dokumentacrju ranije i tako su i donesene neke vrlo vaZne odluke. Trudim se da rad SO bude
transparentan i da se drZimo pravila iz poslovnika i statuta te misli da prigovor nije bio potreban.

Ovaj dokuntent je samo dopuna ve6 postoje6eg pravilnika koji je donesen u proSlom sazivu SO, a za taj
pravilnik ve6ina zaposlenika Skole nije ni znala da postoji. Znali bismo zanjega da je bivSa ravnateljica
postupila u skladu s njim. On propisuje odabir povjerljive osobe i zamjenika. Kresimir Erdelja je dodao
kako govoreii iz osobne perspektive, u sludaju da su te osobe postojale, tada se ne bi morao izlagati
prijavljujuci nepravilnosti jer to ne bi morao diniti pod svojim imenom i prezimenom. Clanak 7 kaLe da


